	SAFETY INSPECTION FOR STRUCTURAL STEEL
تفتيش السلامة على الهياكل والأنشاءات الفولاذية  
U.S. Army Corps of Engineers, Gulf Region Division
فيلق مهندسي الجيش الأمريكي/ قسم منطقة الخليج
	Date of Inspection:تأريخ الفحص:            

	Contractor or Unitالمقاول:                                                                                  
	Contract No. Or Activityرقم المقاولة:                                                                

	Inspected by (Signature)تم الفحص (التوقيع):                                                      
	Witness (Signature)الشاهد (التوقيع):                                                                     


	STRUCTURAL STEEL ERECTION
أنشاء الهياكل الفولاذية                                                                
NOTE:  Safety and Health Requirements Manual (EM385-1-1 (Nov 03)) references in parentheses.
دليل متطلبات السلامة والصحة المهنية
	Yes
نـعـم
	No
كـلا
	N/A
غير مطبقة

	1. Are all required safety apparel and equipment furnished and use enforced?  (Section 5)
1.هل كل مظاهر السلامة والكسوة المطلوبة والمعدات مجهزة ومطبقة؟ (الفصل 5)
	
	
	

	2. Is safe access provided to all work areas?  (21.A.01)  NOTE:  Riding on hooks, buckets, material hoists, loads, etc. is prohibited.  (16.C.15) (16.K.11)
2. هل الوصول الى كل أماكن العمل آمنة؟ ملاحظة: ممنوع الركوب فوق الخطافات، الدلو، رافعات المواد، الأحمال.                                               
	
	
	

	 3.  Are stairways provided on all structures or work levels 20ft. or more in height?  NOTE:   Temporary stairways should be provided where permanent stairways are not installed concurrently with construction of each floor.  (21.E.01(a)) 
3. هل السلالم المدرجة مجهزة للهياكل التي أرتفاعاتها تعلو 20 قدم؟ ملاحظة: من الضروري توفير السلالم المدرجة المؤقتة في الأماكن المطلوب أقامة السلالم المدرجة الدائمة .                                                                                                                                                     
	
	
	

	 4.  Are portable ladders secured top and bottom?  (21.D.08(d)) 4. هل السلالم المحمولة المؤقتة محكمة من الأسفل ومن الأعلى؟                      
	
	
	

	5. Do the ladders extend at least 3ft. past the landing?  (21.D.02(b))
5 . هل تمتد السلالم المحمولة لمسافة 3 قدم فوق نقطة الأرتكاز العلوية (السطح)؟      
	
	
	

	6. Are floor or roof holes properly guarded or covered with a securely anchored railing, intermediate rail and toe board?  (24.A.01)
6.هل فتحات السقوف وأرضية العمل مغطاة أو محمية بشكلٍ مناسب بواسطة حواجز نظامية للحماية من السقوط؟                                                    
	
	
	

	7. Are safety nets being used where scaffolds catch platforms, or temporary floors are impractical?  (21.C.11)
7. هل تستعمل شبكات السلامة في الأماكن التي لا يمكن لسقالة لها منصات أو السطوح المؤقتة للعمل ممكنة؟                                                         
	
	
	

	8. Are safety nets being inspected and debris removed daily as well as being tested regularly?  (21.C.11,12,14)
8. هل شبكات السلامة مفحوصة ويتمُ الكشف عليها بشكلٍ نظامي وهل تزاح الأنقاض يومياً ؟                                                               
	
	
	

	9. Are safety belts and lifelines provided and there use enforced?  (05.F)
9. هل حزام السلامة وحبل الآمان مجهزة ومطبقة بدقة؟                                                                                                                 
	
	
	

	10. Are protective devices being used on roofing work, which will protect workmen from slipping and falling and prevent workmen or the public on lower levels from being struck by falling objects?  (27.H.01&(03))
10. هل أدوات الوقاية مستعملة في أعمال السطوح وهل تحمي العامل من الأنزلاق والسقوط وكذلك تحمي رؤوس العمال والمارة من الأشياء الساقطة؟      
	
	
	

	11. Have all hoist towers been inspected in accordance with the manufacture recommendations?  (16.K.05)
11. هل أبراج الرفع مفحوصة طبقاً لتوصيات المصنع؟                                                                                                                              
	
	
	

	12. When electric powered hoist is used, has an automatic load-hold device been installed in case of power failure?  (22.E.08(d) (i))
12. عندما تكون الرافعات الآلية (الكهربائية) مستعملة، هل أداة مسك أو تثبيت الحمولة الاوتوماتيكي منصوبة ًللحالات التي يعطل الكهرباء فيها؟       
	
	
	

	13. Are signal persons used when the operator cannot see the point of operations?  (08.B.03)
13. هل يُستعمل رجل الأشارة عندما لا يستطيع المشغل  أن يرى بوضوح نقطة العمل؟                                                                                     
	
	
	

	14.  Is a standard signal system used?  (16.C.11)14. هل يُستعمل نظام الأشارات القياسي؟                                                                   
	
	
	

	15. Are tag lines or other means used to control loads?  (14.A.06)
15. هل تستعمل حبال معينة لتوجيه الأحمال في المناطق التي تكون فيها حركة الأحمال خطرة؟                                                                          
	
	
	

	REMARKS:الملاحظات:                                                                                                                                                                                                                          
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